



International  
Chinese  
Film Festival  
國際華語電影節

## 9TH International Chinese Film Festival

### 第九届国际华语电影节

#### Film Participation Form 影片参加表格

##### 一、ICFF BACKGROUND

##### 一、电影节背景

**The International Chinese Film Festival (hereinafter refer to as ICFF)** aims to bridge together by providing a common ground for idea exchanges and co-operation from Chinese and world film professional. At the same time to show off some of the world-class Chinese films and to promote Chinese culture in it. It has become the gathering place for global Chinese film and television professional. And it has extended to the world filming society, the opportunity for exchange and co-operation. At that time it will have the latest films showcase from Mainland China, Hong Kong, Macau, Taiwan and other countries. **The Gold Dragon** of the best actor and actress, the best film and the committee recommended film would be presented at the award ceremony. The Judges are formed by the famous directors, actors and professionals around world.

**国际华语电影节(以下简称 ICFF)**设立的目的是为华语影视专业人士搭建一个国际化的交流合作平台,同时打造一个世界级的展示华语电影,推广中华文化的舞台。并使之成为世界影视界同仁的交流与合作盛会。届时将有最新的中国大陆和港、澳、台及其它国家的华语影片参赛、参展,众多中澳演艺界人士将出席电影节。第九届国际华语电影节将继续进行**金龙奖**的评选活动,在电影节的颁奖晚会上将揭晓最佳男、女主角、最佳导演、最佳影片和组委会推荐奖项,此奖将由世界著名电影导演、演员及业内人士组成的评委会选出。

##### 二、Rules of Participation

##### 二、电影节参展规则

##### 1. Film Screening Period: 17th- 24th Feb 2018

展映时间: 2018年2月17日—2月24日

Private & Confidential - International Chinese Film Festival

Web: [www.icff.cc](http://www.icff.cc) Email: [info@icff.cc](mailto:info@icff.cc)

Contact: Mrs.Deng 13811726939



International  
Chinese  
Film Festival  
國際華語電影節

Submit period: 30th April- 30th Oct 2017

提交时间: 2017 年 4 月 30 日—10 月 30 日

**2. Condition of Entry:** Film must be previously screened on or after the 1st of Jan 2016. We only accept JPEG2000 of the gene Story based. All the films must have both English and Chinese subtitle in both DVD and final DCP.

参展影片条件: 为 2016 年 1 月 1 日以后公映的影片, 只接受 JPEG2000 数字格式。所有报名影片需要中英文字幕, 包括 DVD 和 DCP。

**3. Registration:** Participation body must fill up this application form in full and attach it with your DVD with film description, images, trailer and send it to the **Lv1, 201 Botany Rd, Waterloo NSW 2017, Australia or email to [info@icff.cc](mailto:info@icff.cc)**

登记: 参展影片单位须填写完整此申请表, 并与影片 DVD 及影片内容、剧照、宣传片、梗概一起寄送到 **Lv1, 201 Botany Rd, Waterloo NSW 2017, Australia** 或邮件 [info@icff.cc](mailto:info@icff.cc)

**4. Selection Process:** Any selected film is judged by the **ICFFC** and the result will be notified to the sender prior to 30 days before the festival opening. And we will retain the entry's DVD regardless of the selection results.

影片入围: 入选影片为国际华语电影节评选委员会评审, 评选结果将最晚于电影节开幕前 30 天通知。无论影片是否入选, 影片 DVD 将不再退还。

**5. Selected Entries:** Any selected entries will be arrived at the **ICFFC** 30 days before the opening, the format will be used in the forms of film or digital recording, and the date of showing and time slot will be arranged by the **ICFFC**, there will be no fee charge to the participant. Any expense and the commission earned during the film showing period will be the property of the **ICFFC**. The Committee will send out invitation to the successful participant, and can help them with accommodation if required and the participant should pay all the expenses.

入选影片: 入选影片将最晚于电影节开幕 30 天前运抵电影节组委会, 格式为数字 DCP, 参展影片的放映日期, 场次均由组委会负责安排, 参展方无需缴纳费用。影片展映期间的付出成本及收益为电影节组委会负担和拥有。组委会将会发邀请函给参展影片方, 并可帮助安排食宿, 费用自理。

**6. Insurance and Transportation:** Film insurance and the expense of transportation



International  
Chinese  
Film Festival  
國際華語電影節

to the venue during the film festival are required by the applicant.

保险及运费：参展影片的运输费用和参展期间的保险费均为参展单位负担。

## 7. Applicant details


参展影片信息：


Film names (In Chinese and English) 电影中/英文名称	
Country 国家	
Genre 影片类型	
Length 影片时长	
Rating 影片分级	
Language 语言	
Subtitle 字幕	
Color 颜色	
Film format 影片制式	<input type="checkbox"/> 35mm <input type="checkbox"/> Video beta <input type="checkbox"/> Beta num <input type="checkbox"/> DV
Aspect ratio 篇幅比	<input type="checkbox"/> 1:1,37 <input type="checkbox"/> 1:1,66 <input type="checkbox"/> 1:1,85 <input type="checkbox"/> 1:2,35
Sound effect 声效	<input type="checkbox"/> Dolby <input type="checkbox"/> Dolby SR <input type="checkbox"/> mono



International  
Chinese  
Film Festival  
國際華語電影節

---

 I have read carefully about this document, will agree to and accepted to all the conditions of entry.

 本人已经仔细阅读此申请表，同意并接受所有条件。

**Company Name:**

公司名称

**Represented by:**

参展影片代表人

**Company Stamp:**

公司印章

**Signature:**

签字

**Endorsement Date:**

签字日期:

---

**For Office Use:**

**Accept/Rejected:**

**Confirmation Num:**

**Received:**

**confirmation:**